



တံပဲအွံရဲပုန်လောတ်ကပီန်တအာင်း
Palaung State Liberation Front



တံပဲအွံရဲပုန်လောတ်ကပီန်တအာင်း

“ပွါဘေ,ရံပရ; ဆန်မတမည်း ခြိုဝ်မျိုးတအာင်း ဆန်မ ၂၇၀၈”

ဆဠည် ၁၅ ၊ ကျံရဲဒီဆီန်ဘာ ၊ ဆန်မ ၂၀၁၆

၁။ ဆဠည် ၁၅ ၊ ကျံရဲဒီဆီန်ဘာ ၊ ဆန်မ ၂၀၁၆ နီ မို;ရောတ်ပေတ် ဆဠည်ဆန်မကမည်း ခြိုဝ်မျိုးတအာင်း ဆန်မကပံန် ရောတ် ၂၇၀၈ နီ စေမို;ဆန်မကမည်းခိင်ခါန်ကျ ဆဠည်ကျဆဠည်ထုန်ယော့အော်။ ဆဠည်ဆန်မကမည်းခြိုဝ်အယ် တအာင်းနီ ဆုတောင်တိုန်ဟာပ် ဒဲ;ကုန်ရပ်မာဂါင် ခြိုဝ်အယ်တအာင်း ဂေါည်ရှို,အိငါမ်း ပျံ တိုပျံ ဖိုမ်ဒိုဒိုအော်။

၂။ ကနာည်ခြိုဝ်အယ်တအာင်းပျံဒိုဒို အယ်အပ်ဘီ ရဲရဲန်းဟာပ်ပိုဝ်;ပိုဝ်; ဆန်မကမည်းမင်္ဂလာအယ်တောန် ဆန်မအိုဝ် ကေစူဒါင်းပေ့အခည် အရာပ်အရာတောန်ကဒါ, အပ်ဒါ;စပ်ရဟာန်ဆံင်ခါတအာင်း၊ ကုန်ရပ်မာဂါင်၊ ကောန်တဘိုက်၊ ကောန်ကညောမ် တောန်ရှေ့;တောန်အီအော်။ ခဲင်းကုင်တအာင်း မည်ဒဲ;အံန်ပိုဝ်; ပေ့ပျည်ကတိုက်ကယိုဝ် ခိင်ခါန်ကုင်ယေန်ဂေါည်ပျောတခိုည်နီ ဘည်ယဲ တံပဲအွံရဲပုန်လောတ်ကပီန်တအာင်း(PSLF/TNLA) ယဲဆီန်ဂြုည်နဲ မောင်ယဲဘိုန်ပျော တခိုည်ဇေမ် ဆဠည်ဆန်မတမည်းနီ ဇေမ်ကုန်ရပ်မာဂါင်ကဲရုမ်ရုမ်ရာ;ရာ;အော်။

၃။ ဆီန်ခည်အာည်,နီ ခြိုဝ်အယ်တအာင်း အယ်မို; ခြိုဝ်မျိုးကညာတိုင်ကုင် (ထာနေတင်ယီန်တာ) ကဇိန်နီ အယ်ဂေါည် အိုမ်၊ ဩည်၊ ကတာည်း၊ ကောင်ဆိုရဲဒီနီ အယ်ဂေါည်တြောင်ချာင် ဆံင်ချာင်ဆိင်ခ အာည်,နီယော့အော်။ ဆံမ်ဘည်စမ်မတ် ဘံန်မို;အယ်အပ်ဘဲ အယ်ဇံင်ရိတ်ရုပ်ဒပ်တိုက်ပိုန်ရဲရဲန်ဆူကဲဘိုန် အံန်ပေရောတ် ထီပ်ညဲ, မှာတ်ကတာည်းအယ် မောဒီန်အိုဝ် အယ်တိုက်ဘံပ်ခါမ်တာမ် ကတိုက်ကယိုဝ်ခဲင်းကုင်း ဂေါည်အယ် အိုဝ်အော်။

၄။ ကဇိန်နီ ခဲင်းကုင်ဒီဂေါည်အယ်အိုဝ် ခြိုဝ်မျိုးတိုင်ကုင်ကုန်ရပ်မာဂါင်အယ်ဒိုဒို မောအယ်ကံပ်ဘိုန် လောင်ကဖြေင်ကနေရ်၊ လောင်ယေန်ဆီဂေါည်ပျောဆာယာ၊ လောင်တြေ;ဒါင်းဟိုဇာ;ဒိုဒို အယ်လိုဇံင်ဟောည်, ပေ့ပျည် ကတိုက်ကယိုဝ်ခဲင်းကုင်ဂေါည်အယ်အိုဝ်၊ လောင်ပုဆနာအရေတိုင်ကုင် ၊ အယ်လိုဒါ ဟြိုဝ်ဒေင်အရေတိုင်ကုင် ကမိုန်ဟာပ် ယော့အော်။ တံပဲအွံရဲပုန်လောတ်ကပီန်တအာင်း/တံပဲနာန်းပုန်လောတ်ခြိုဝ်တအာင်း (PSLF/TNLA) အယ်နီ အယ်ဟောည်,တံန်ဆေဆေ ရီန်းရဲန်းဟာပ် ဒဲ;ကုန်ရပ်မာဂါင်ကဲနံပ်တောန်ရှေ့;တောန်အီအော်။

၅။ ခြိုဝ်အယ်တအာင်းဒိုဒို မောအယ်ကံပ်လောတ်ဘိုန်ပုန်ထီပ်ညဲ,အီ ကံပ်ဘိုန်ဒိုဒို နဲဟာပ်တြောင်ချာင်ရာင်အယ် မောအယ်ကံပ်ဘိုန်ပိုဝ်;ပိုဝ်;ဟာပ် ပျောပျောတခိုည် ဆဠည်ခလှာည် ဆဠည်ဆန်မတမည်းအယ်တအာင်းနီ လောင်လုပ်ဆော်ဟိုရ်ကုန်ရပ်မာဂါင်၊ လောင်အရေတိုင်ကုင်၊ လောင်ယိုဝ်,တိုက်ပိုန်းကဲ တောန်ကဒါ,နီ အယ်လိုကဖြေမ် ကရောမ်အယ်ရဲရဲန်းဟာပ်ရုမ်ရုမ် တံပဲအွံရဲပုန်လောတ်ကပီန်တအာင်း(PSLF/TNLA)အယ်နီ ပျိုဝ်,ဆော်ဟိုရ်အယ် ရဲရဲန်းဟာပ် တာင်တိုန်ဟာ် ပွါ,ဘေ,တခိုည် အယ်နီ ဆဠည်ဆန်မတမည်းအယ်တအာင်းနီအော်။

“ဘိုပ်ဘိုန် ကုင်တအာင်း”

ကမ်မတီတိုင်ဒါင်

တံပဲအွံရဲပုန်လောတ်ကပီန်တအာင်း (P.S.L.F)

တံပဲနာန်းပုန်လောတ်ခြိုဝ်တအာင်း (T.N.L.A)

